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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/22-01/2 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-22 
Rijeka,  07. prosinac 2022. 
                   
 
 
              

ZAPISNIK 
42. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 
42. sjednica VMO Luka održana je 07. prosinca 2022. (srijeda) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Daina Glavočić, članica VMO 

 Joško Vitezica, član VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

  
 
Usvajanje Zapisnika sa 41. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

 
1. Programska aktivnost Doček Djeda Mraza 
2. Usvajanje programa rada i Financijskog plana za 2023. godinu 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1 

Predsjednik je pozdravio prisutne te predložio da u petak svi dođu u prostorije mjesnog odbora u 
15 sati kako bi mogli pripremiti salu na vrijeme i da sve bude spremno za početak programa Doček 
Djeda Mraza koji je planiran u 18 sati. 

Zaključak: 
Vijećnici su se jednoglasno složili sa prijedlogom predsjednika. 
 
AD 2 

Predsjednik Vijeća dao je prisutnima na razmatranje Financijski plan za 2023. godinu, koji je  
izrađen temeljem usvojenih programskih aktivnosti Vijeća MO Luka za 2023. godinu. Predložio je 
 da se Programi rada i Financijski plan usvoje ukoliko nema primjedbi. Primjedbi nije bilo. 
  

 

Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo programe rada i  Financijski plan Vijeća MO Luka za 2023. godinu. 
Programi rada i Financijski Plan za 2023. godinu smatraju se usvojenim ukoliko se izglasa 
proračun Grada Rijeke za 2023. godinu. 
 
AD 3 
Zaprimljen je dopis građanke koja je vijeću proslijedila svoj dopis upućen gradonačelniku a u kojem 
se žali na održavanje programa Adventiranje kod Kazališta te na održavanje urednosti Kazališnog 
parka. 
Zaključak: 
Vijeće je mišljenja da su organizatori ove godine uzeli u obzir primjedbe vijeća od prošle godine  te 
da su uklonjeni svi nedostatci na koje je vijeće ukazalo. 

 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

             Miomira Milovanović Berić Stefan Mataja Mafrici 
 


